
 

 

 

 
TISKOVÁ INFORMACE č. 43 
Ohlasy předních posádek po dojezdu do cíle barumky 
 
53. BARUM CZECH RALLY ZLÍN 2024 je minulostí. Napsala celou řadu příběhů, fanoušci viděli skvělé 
souboje o čelní pozice, drama ovlivněné nepředvídatelným počasím, a nakonec po dlouhých osmi letech 
také nové vítěze. Nejúspěšnějších posádek jsme se přímo před cílovou rampou na zlínském náměstí Míru 
zeptali na čerstvé dojmy a emoce. 
 
Dominik Stříteský (CZE, Škoda Fabia RS Rally2, startovní číslo 15): 
„Je to fantastické si takhle splnit sen, a ještě před domácím publikem v náročné barumce. Jsme rádi, že se 
to takhle povedlo. Děkujeme všem, co nás podporovali, jak tým, partneři tak fanoušci a rodiny. Nebylo to 
nic jednoduchého.” 
 
Simon Wagner (AUT, Škoda Fabia RS Rally2, startovní číslo 10): 
„Je skvělé být tu potřetí v řadě na pódiu. Jsem rád i za Jaru a celý tým, kterému moc děkuji, stejně jako 
Michelinu a Škodě Motorsport. Byl to úžasný víkend, mladí čeští jezdci jedou jak blázni, ale moc jsme si to 
užili. Doufáme, že se vrátíme i příští rok.“ 
 
Erik Cais (CZE, Škoda Fabia RS Rally2, startovní číslo 11): 
„Mám radost, ale i trochu hořko na jazyku, protože vím, jakou jsme měli rychlost, mohlo to na vítězství 
padnout. Ale bereme třetí místo a jsme rádi.“ 
 
Adam Březík (CZE, Škoda Fabia RS Rally2, startovní číslo 17): 
„Něco se povedlo, něco ne. Spíš nyní vnímám negativa, pozitiva najdu až za týden.” 
 
Filip Mareš (CZE, Toyota GR Yaris Rally2, startovní číslo 12): 
„Spokojenost je úměrná. Není to sice vítězství, ale na druhou stranu, když budeme hledat pozitiva, tak je 
určitě máme. Dnes jsme vyhráli dvě rychlostní zkoušky, v etapě jsme druzí. Startovní pole bylo plné 
dobrých domácích jezdců. Všichni jeli skvěle. To, že jsme v první pětce určitě není ostuda.“ 
 
Efrén Llarena (ESP, Škoda Fabia RS Rally2, startovní číslo 2): 
„Myslím, že dobré. Celkově jsme měli tempo na lepší umístění, ale po včerejší chybě jsme ztratili všechny 
možnosti. Dnes jsme se více zapojili do boje o pozice, ale když nemáte prostor udělat více, je těžké tlačit. 
Příští rok se určitě vrátíme.“ 
 
Miko Marczyk (POL, Škoda Fabia RS Rally2, startovní číslo 7): 
„Je vždy dobré dokončit Barum rally, bereme sedmé místo. Určitě by bylo lepší jednoho dne bojovat o 
pódiové pozice, ale zatím uznávám, že více v našich silách nyní není. Jsem rád, že jsme dobře bodovali v 
ERC.“ 
 
Hermann Neubauer (AUT, Škoda Fabia RS Rally2, startovní číslo 25): 
„Mám radost. Byl jsem zde třikrát a nikdy jsem nedojel do cíle. V poslední RZ jsem jel dobře, trochu jsem 
zrychlil. Ovšem chyby skrze víkend znamenaly, že jsem už neměl, jak dostihnout ostatní. Děkuji moc všem, 
kteří mi pomohli se dostat až do cíle zlínské rally.“ 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 
 
Jan Kopecký (CZE, Škoda Fabia RS Rally2, startovní číslo 16): 
„V první řadě chci pogratulovat Dominikovi, letos podává opravdu skvělé výkony a jednoznačně si vítězství 
na barumce zaslouží. To samé Jirka Hovorka, což je vlastně skoro můj soused, protože pochází z vesnice 
pár kilometrů od Kostelce nad Orlicí. I pro něj to dnes musí být sváteční den. Jsme rádi, že jsme jim stačili 
a na začátku jsme se s nimi tahali o první místo. Pak bohužel přišel defekt a na mokrých Rajnochovicích 
přemíra snahy. Tím jsme se vyřešili sami.“ 
 
Václav Pech (CZE, Škoda Fabia R5, startovní číslo 18): 
„Snažili jsme se co nejvíce naučit, jak ovládat vůz kategorie R5. Je před námi ještě dlouhá cesta.“ 
 
Martin László (HUN, Škoda Fabia RS Rally2, startovní číslo 14): 
„Neděle nebyla lehká. Boj s Albertem byl těsný. Přeskočil nás, ale myslím, že to byla naše pozice, tak jsme 
si ji vzali zpět. A příští rok? Snad se vrátíme.“ 
 
Hayden Paddon (NZL, Hyundai i20 N Rally2, startovní číslo 1): 
„Byla to velmi náročná soutěž. Škoda těch čtyř minut, které jsme včera ztratili, jinak bychom mohli bojovat o 
nejlepší pětku. Dnes jsme ale na Power Stage vybojovali pár bodů a jsme úspěšně v cíli, což je fajn.“ 
 
Albert von Thurn und Taxis (GER, Škoda Fabia RS Rally2, startovní číslo 24): 
„Užili jsme si spoustu zábavy, hlavně dnes ráno jsem se na náročných erzetách cítil opravdu skvěle. Byl 
jsem spokojený s našimi časy. Odpoledne jsem udělal pár chyb, za které se omlouvám. Byla to cool 
barumka, auto je v cíli bez jediného škrábance, za což jsem taky moc rád. Jsem rád, že jsem v cíli, a že 
jsme našli tempo, které jsme včera neměli, takže jsme skončili na pozitivní vlně.“ 
 
Aleš Jirásek (CZE, Škoda Fabia R5, startovní číslo 19): 
„Mám rozporuplné pocity. Udělal jsem chyby, které jsem si mohl odpustit. Ty pak poznamenaly naše 
tempo. Ráno na Semetíně jsem udělal chybu a celý den jsem říkal, že jen dojedu do cíle. Výkon šlo zlepšit 
jen tak, že dojedeme do cíle. Ono nebylo kam se hnát. O Evropu nám nešlo a kluci v českém šampionátu  
byli daleko za námi. Chyby mě mrzí, ale měli jsme štěstí, že jsme tady.“ 
 
Andrea Mabellini (ITA, Škoda Fabia RS Rally2, startovní číslo 8): 
„Jsme v cíli, což je skvělé. Soutěže, jako je tato, jsou vždycky hlavně o získávání zkušeností. Nemůžete 
přijet z Itálie a závodit tu proti domácím jezdcům a myslet si, že vyhrajete. Věděli jsme, co je naším cílem a 
snažili jsme se ho dosáhnout, a to neudělat chybu a dovézt auto do cíle v kuse. To se povedlo, což je 
skvělé, protože chybovat je tu velice jednoduché. Zvlášť když začne pršet jako včera, to je vždycky velký 
hazard. Pro letošek jsme spokojení a uvidíme, jak se nám tu bude dařit příště.“ 
 
Filip Kohn (CZE, Ford Fiesta Rally3, startovní číslo 27): 
„Děkuji moc týmu, a hlavně mému tátovi. Jsem šťastný, že jsme v cíli. Získali jsme dobré body, porazili 
skvělé jezdce.“ 
 
Dan Polášek (CZE, Peugeot 208 Rally4, startovní číslo 35): 
„Úžasné pocity, jsme hlavně rádi že jsme v cíl, protože to bylo jak psychicky, tak fyzicky náročné. Já jsem 
si jenom tak cvičně včera doma stoupl na váhu, a už včera jsem měl o tři kila méně než minulý týden. 
Podmínky byly náročné, včerejší bouřka s tím dost zamíchala. Jsme spokojeni.“ 
 
 
 
 



 

 

 

 
 
Jon Armstrong (IRL, Ford Fiesta Rally2 MKII, startovní číslo 9): 
„Sobota nešla podle plánu, pokazil to dvojitý defekt. Dnes jsme se pokusili užívat si jízdu a úžasné, ale 
těžké cesty. Nejlepší cesty, na kterých se dá jezdit. Celkově si myslím, že jsme byli rychlí. Ano, rádi 
bychom byli blíže k nejlepším, ale čeští jezdci neuvěřitelně letí. Musíme se dál učit a snad budeme příští 
rok rychlejší.“ 
 
Další informace naleznete na www.czechrally.com a nezapomeňte barumku sledovat také na sociálních 
sítích, oficiálních profilech Facebooku, Instagramu, síti X a v tiskových informacích. 
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